
 

ارائه گزارش در مورد مسمومیت 
دانش آموزان در مجلس 

ئه  را عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها از ا
گزارشی در مورد مسمومیت دانش آموزان در صحن علنی 

مجلس تا دو هفته دیگر خبر داد. 
حمید کاظمی، نماینده مجلس در گفت وگو با ایلنا در 
مورد اقدامات کمیته تشکیل شده در مجلس برای بررسی 
مسمومیت دانش آموزان در مدارس توضیح داد: آموزش و 
پرورش به منظور رعایت برخی اصول در رابطه با موضوع 
مسمومیت ها، آیین نامه ای را تنظیم و به مدیران مدارس 

ابلاغ کرده است. 
عضو کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها افزود: در 
این دستورالعمل گفته شده که مدارس اقدامات پیشگیرانه 
انجام دهند. از آنجا که برخی دانش آموزان از روی شیطنت 
شاید چنین کارهایی می کنند، لازم است مدارس اقداماتی 
در راستای پیشگیری داشته باشند و در مدارس پدافند 
غیرعامل تشکیل شود تا از وقوع چنین اتفاقاتی جلوگیری 
شود. در واقع می خواهیم دانش آموزان، خودشان در این 

شرایط مراقبت داشته باشند. 
مسمومیت  حقیقت یاب  ویژه  کارگروه  رئیس 
دانش آموزان تصریح کرد: کار ما در کمیته مشترکی که 
مجلس شورای اسلامی درباره مسمومیت دانش آموزان در 
مدارس از چهار کمیسیون مختلف تشکیل داده در واقع 
بررسی و دریافت گزارش هایی است که در این خصوص 

به ما ارائه می شود. 
نماینده مردم پل دختر یادآور شد: دو روز گذشته نیز 
سومین جلسه این کمیته مشترک برگزار شد و قبل از عید 
نوروز نیز دو جلسه برگزار کرده ایم. در آن جلسه گزارش 
دستگاه های مختلف در خصوص مسمومیت در مدارس را 
گرفتیم و اقداماتی که تا به حال در این خصوص انجام شده 

و آخرین وضعیت موجود را بررسی کردیم. 
این نماینده مجلس تاکید کرد: در حال حاضر شرایط 
مدارس نسبت به قبل عید مناسب تر است. برخی موضوعاتی 
که پیش از عید موجب نگرانی شده بود در حال حاضر دیگر 

وجود ندارد. 
کاظمی با اشاره به اینکه بخشی از این مسائل مربوط به 
شیطنت های دانش آموزی است، گفت: در مجموع به نظرم 
دستگاه ها باید اقدامات نهایی را انجام دهند، چراکه اعلام 
شده بود افرادی را در رابطه با موضوع مسمومیت ها دستگیر 

کرده اند.
نماینده مردم پل دختر ادامه داد: بعد از جمع بندی 
می توانیم گزارش کاملی از آنچه رخ داده تهیه و به صحن 
علنی مجلس ارائه کنیم. افکار عمومی را نیز از این مسئله 

آگاه خواهیم کرد. 
او در خصوص جلوگیری از احتمال زنجیره ای شدن 
مسمومیت ها در مدارس مشابه اتفاقی که پیش از عید نوروز 
رخ داد، بیان کرد: این اتفاق بعد از عید ظاهرا در چند مدرسه 
تکرار شده است، ولی گزارشی که ما دریافت کردیم حاکی از 
این است که مسمومیت ها در حدی نبوده که منجر به انتقال 
افراد به بیمارستان شود یا کار درمانی روی آن ها انجام شود. 
گزارش هایی که تا به حال از دستگاه های مختلف گرفته ایم 
حاکی از این است که موارد رخ داده بعد از عید در حدی 

نبوده که موجب نگرانی شود. 
کاظمی در مورد زمان ارائه گزارش کامل در مورد 
مسمومیت دانش آموزان در مدارس، در صحن علنی مجلس 
عنوان کرد: فکر می کنم تا دو هفته دیگر بتوانیم گزارشی در 

این خصوص به صحن علنی مجلس ارائه کنیم. 

مشکلات اقتصادی
مشکلات اقتصادی از یک طرف و بیماری، ویزیت پزشکان 
و هزینه دارو و درمان و احیانا هزینه جراحی و بستری شدن در 
بیمارستان ها از طرف دیگر خانواده هایی را که نیاز به این مسائل 
دارند، با مشکل مواجه کرده است. آیا گوش شنوایی برای رفع 
این مشکلات وجود دارد؟ از مسئولان عاجزانه تقاضا داریم که 
هزینه دارو و پزشکی را کمتر کنند تا مردم بتوانند هزینه های 

درمان خود را به راحتی بدهند. 
یک شهروند از تهران 

تعطیلی کارخانه ها
برخی کارخانه های اطراف تهران به دلیل گران بودن اجناس 
برای تولید در حال تعطیل شدن هستند و کارگران بسیاری 
هستند که از  کار در این کارخانه ها امرار معاش می کنند و 

زندگی خود و خانواده را می گذرانند. 
اسدی از مرتضی گرد

تاکسی های خالی
اگر بازرسان سازمان تاکسیرانی به خیابان ولیعصر سرکشی 
کنند متوجه می شوند که سیل عظیم تاکسی های خالی تک 
 سرنشین این خیابان را بالا و پایین می روند و فقط موجب 
ترافیک این خیابان می شوند. چرا این تاکسی ها تنها به دنبال 
دربستی و اسنپ هستند. آیا بازرسی تاکسیرانی نباید به این نوع 

تاکسی ها ایراد بگیرد؟
صادقی از تهران

درمانگاه تامین اجتماعی
وقتی به درمانگاه های بیمارستان های تامین اجتماعی 
مراجعه می کنیم، با ازدحامی مواجه می شویم که باعث اتلاف 
وقت مردم می شود. همچنین مراجعه کنندگان به مراکز درمانی 
دولتی از دیرآمدن پزشکان به محل های کارشان گلایه مندند 
و پاسخگویی به بیماران با لحن مناسب نیست، آیا وزیر 
محترم بهداشت، درمان و آموزش پزشکی نظارتی بر عملکرد 

بیمارستان های دولتی دارد؟
عسگری از تهران

آرمان ملی: پنجشنبه شب است و شما نت گوشی تان را 
متصل می کنید برای جست وجوی معنای یک واژه. نت که وصل 
می شود با اینکه تلگرام فیلتر است اما متاسفانه پیام های دریافتی 
در نوتیفیکیشن دیده می شوند. متاسفانه از این بابت که اگر پیام 
را نمی دیدید یا دیرتر می دیدید، درگیر اتفاقات بعدی نمی شدید. 
پیام از یکی از آشنایانتان است که آدم معتبری هم هست یک پیام 
آمده که سلام، سود سهام عدالت من بیش از دو میلیون تومان 
شده؛ تا فردا 12 ظهر وقت دارید از طریق سایتی که آدرسش در 
زیر آمده، وارد شوید و سود خود را برداشت کنید. با اینکه پیشتر 
چنینی کاری نکرده اید، وارد سایت می شوید، شماره ملی شما را 
می خواهد و نام و نام خانوادگی و شماره تلفنتان را. صفحه ای باز 
می شود که روی آن نوشته عملیات موفقیت آمیز بود؛ سود سبد 
سهام عدالت شما در این لحظه برابر است با 2568148 ریال! و در 
زیر آن قید شده که سهام دار عزیز، برای دریافت سود سهام خود 
شما باید اپلیکیشن سهام من را از طریق لینک زیر دانلود و اقدام 
به نصب آن کنید سپس بعد از نصب می توانید از طریق اپلیکیشن 
اقدام به دریافت سود سهام خود کنید. زیر آن در زمینه ای 
سبزرنگ،  دانلود اپلیکیشن سهام من قرار گرفته. شاید هرکس 
دیگری هم باشد روی این زمینه سبز رنگ کلیک کرده، اپلیکیشن 
را نصب کند و بعد وارد صفحه ای شود که از شما شماره کارت و 
همه اطلاعات آن را برای پرداخت 2000 تومان جهت واریز سود 
اصلی تا کمتر از 24 ساعت دیگر به کارتتان را دارد. اطلاعات یکی 
از کارت هایتان را وارد می کنید، رمز پویا ارسال نمی شود، یک 
کارت دیگر را امتحان می کنید و یک کارت دیگر و همین طور 
اطلاعات کارت هایتان را وارد می کنید تا موفق شوید که ناگهان با 
این پیام از سوی همان آشنایی که از تلگرامش پیام آمده بود مواجه 
می شوید که »من هک شدم، پیام را باز نکنید، اعتماد نکنید، 
کلاهبرداری است...« همزمان که این پیام را می خوانید یکی یکی 
هم صدای برداشت پول از کارت هایتان را می شنوید تا زمانی که 

همه شان خالی می شوند!
 پولی که رفت دیگر برنمی گردد

اما این کلاهبرداری های اینترنتی و پیامکی، شیوه های مختلفی 
دارد. ممکن است از تلگرام شما پیامی جهت درخواست کمک 
مالی و واریز پول به حسابتان و وعده بازگرداندن آن تا زمانی 
نزدیک به شمار بالایی از دوستان و مخاطبانتان منتقل شود و بعد 

با دانستن اینکه تلگرامتان هک شده و تمام اطلاعاتتان از دسترس 
خارج خواهند شد، متوجه شوید که تعداد زیادی از دریافت 
کننده های پیام برای شماره حسابی که در پیام آمده بود، پول 

واریز کرده اند و دیگر کار از کار گذشته. 
تجربه نشان داده پولی که اینگونه از حساب شما خارج شود 
دیگر محال است که برگردد. اگر سری به دفاتر پلیس فتا و بخش 
جرائم و کلاهبرداری های اینترنتی بزنید، متوجه این امر خواهید 
شد. افراد زیادی هستند که با دلایل ساده تر از مواردی که به آن ها 
اشاره شد، حسابشان خالی شده و بعضا دچار خسارات بالایی 
شده اند و هیچ کدام به پول از دست رفته شان نرسیده اند. به نظر 
مراحل پیچیده ای دارد و به گفته مسئولین، پیشگیری بهتر از 

درمان است. 
  به اطلاع رسانی نیاز داریم

اگر شما هم چنین پیام هایی را باز کرده اید، از خود تعجب نکرده 
و خود را سرزنش نکنید. برای نمونه، یک خبرنگار می تواند به 
علت کنجکاوی و بررسی ریشه سهام عدالتی که در دوران ریاست 

جمهوری محمود احمدی نژاد، باب شد و ذکر عیوب آن و یا حتی 
اثبات جعل بودن چنین پیام هایی وارد سایت های جعلی شود و 
اطلاعاتش را در اختیار کسانی قرار دهد که نمی داند چه افرادی 

و در کجای دنیا هستند. 
شاید اوضاع اقتصادی جامعه در افزایش کلاهبرداری ها و 
سوءاستفاده از احساسات اقشار عادی جامعه که احتیاجات 
مالی آن ها همیشه بیشتر از درآمدشان بوده، در افزایش 
کلاهبرداری های مجازی در فضای اینترنتی و پیامکی، موثر 
باشد، هرچه هست به نظر می رسد که پلیس فتا باید دراین 
زمینه دست به اطلاع رسانی بیشتری جهت آگاهی شهروندان 
بزند تا شاهد خسارات و ضرر و زیان افرادی که به سختی کسب 
درآمد می کنند، نباشیم. با این حال شما پس از کسر پول از 
حسابتان اولین جایی که یادتان می افتد برای برقراری تماس، 
پلیس فتاست. کارشناسان مربوطه به شما خواهند گفت که 
کارت هایتان را بسوزانید و بعد هم گوشی تان را ریست کرده و به 

تنظیمات کارخانه برگردانید. 
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اخبار کوتــــاه

روی خط آرمان ملی

به دنبال افزایش سرقت های اینترنتی، »آرمان ملی«  برای  افزایش آگاهی مردم در این زمینه، اطلاع رسانی می کند

 خطر کلاهبرداری: هر پیامی را باز نکنید
 جا دارد پلیس فتا دست به اطلاع رسانی بیشتری جهت آگاهی شهروندان بزند 

تا شاهد خسارات و ضرر و زیان افرادی که به سختی کسب درآمد می کنند، نباشیم

محمد مهدی اسماعیلی، وزیر فرهنگ و 
ارشاد اسلامی، در خصوص برنامه این وزارتخانه، 
در قبال موضوع »عفاف و حجاب« گفت: از 
مدت ها پیش، برای اینکه کار با یک رویکرد 
فرهنگی و یک رویکرد تبیینی جلو برود؛ 
مجموعه فعالیت هایی در خصوص موضوع، ذیل 
دبیرخانه شورای فرهنگ عمومی، آغاز شد؛ و 
اقدامات و هماهنگی کامل بین دستگاه های 
مسئول در بخش های مختلف صورت گرفته 

است. 
او افزود: در ایام نوروز، هماهنگی های بسیار 
خوبی صورت گرفت که منجر به اعلام مواضعی 
شده که صورت گرفته و اقدامات عملی که 

شروع شده است. 
وزیر ارشاد گفت: من بار ها اعلام کرده ام؛ 
آخرین نظرسنجی خود ما هم نشان می دهد که 
یک درصد بسیار بالایی از مردم ما، نزدیک به 

80 درصد مردم، موافق موضوع الزامات مربوط 
به رعایت »عفاف و حجاب« در جامعه هستند. 
اسماعیلی تاکید کرد: جامعه ما جامعه 
بسیار عفیفی است؛ و آن مقدار اندکی هم 
که به هرحال، رفتار های خارج از قانون دارند 
باید به این نکته توجه کنند: در وهله اول، به 
قانون احترام بگذارند و ما موظفیم در این 
مسیر، بحث اطلاع رسانی و تبیین را داشته 
باشیم. جشنواره های فرهنگی و هنری بسیار 
خوبی را الان پیش بینی کرده ایم برای اینکه 
افزایش آگاهی های عمومی و تبیین عمومی 

اتفاق بیفتد. 
  آیین نامه مربوط به پوشاک ابلاغ 

شده است
اسماعیلی با اشاره به مساله عرضه پوشاک 
گفت: سالیان سال این مساله، رها بود. ما در 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، مهم ترین کاری 

که انجام شد و قانون مصوب مجلس بر ما تکلیف 
کرده بود. آیین نامه مربوط به پوشاک را ابلاغ 
کردیم؛ الان دست متولیان در اجرا، اصناف و... 

باز است که مطابق این قانون را رعایت کنند. 
  آیین نامه ابلاغی مشکلات در عرضه 

پوشاک را حل خواهد کرد
وزیر فرهنگ گفت: به همه البسه ای که 
در فروشگاه ها عرضه می شود. قانون صریح، 
شفاف و روشن بدون کلی گویی وجود دارد. 
چون قبلا قوانین کلی بود. در اینجا آمده دقیق 
توسط کارشناسان خانم درجه یک، متخصصین 
دانشگاهی حوزه لباس و مد نشسته اند بحث 
کرده اند و کارگروه های مختلفی شکل گرفته و 
نتیجه یک آیین نامه شده است. این آیین نامه 
ابلاغ شده است؛ هم در اختیار وزارت کشور و 
هم در اختیار اصناف است. اسماعیلی افزود: 
من امیدوارم این وضعیت را به صورت جدی 

در عرضه حل کند. چون یکی از مشکلاتی که 
خانم های محترم دارند می گویند که ما مشکل 

تامین لباس مناسب داریم. 
  برش لباس های عفیفانه ابلاغ می شود

اسماعیلی گفت: ما در وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی موظفیم اجازه تولید لباس های 
نامناسب با فرهنگ ایرانی اسلامی را ندهیم. 
برای مردم باید آیین نامه و مقررات تعیین 
کرد که آن را انجام دادیم. باید فضای تولید 
لباس عفیفانه را گسترش دهیم و این را هم 
انجام دادیم. وی خاطرنشان کرد: من در 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی همه بخش ها 
و سازمان های متولی را موظف کردم برش 
خودشان را در سال جاری برای موضوع عفاف 
و حجاب ارائه بدهند که این کار در حال انجام 
است؛ و ما این را تا قبل از 20 فروردین ابلاغ 

می کنیم. 

وزیر ارشاد: 

۸۰ درصد مردم موافق رعایت الزامات حجاب هستند

علی اکبر محرابیان، وزیر نیرو در همایش 
سراسری مدیران ارشد وزارت نیرو از تعیین 
تکلیف ساعت کار ادارات در زمان اوج مصرف 
برق در تابستان امسال خبر داد و گفت: »بر 
اساس مصوبه هیات دولت ساعت کار ادارات از 
15 خرداد تا 15 شهریور سال جاری، 6 بامداد تا 

1۳ خواهد بود. 
او با اشاره به نامگذاری سال جاری توسط مقام 
معظم رهبری با عنوان »مهار تورم و رشد تولید« 
گفت: »بی تردید مهم ترین وظیفه ما در این مسیر 
همراهی با دولت و ارکان مختلف نظام در تحقق 
این شعار است؛ البته تلاش برای مهار تورم در 
سال های مختلف صورت گرفته، اما در سال 
1402 این امر به صورت متمایز، علمی و اثربخش 

پیگیری می شود. 
وزیر نیرو با تاکید بر اینکه اقدامات و برنامه های 
وزارت نیرو تابع این هدف است، افزود: »تأمین آب 
و برق مهم ترین رکن تولید است و بر این اساس 
با مجموع ناترازی موجود در صورت مدیریت 
بهینه مصرف و تقاضا مسیر برای رشد تولید 

هموار می شود. 
او یادآور شد: »در تابستان 1400 و 1401 به 
ترتیب با ناترازی 14 هزار و 20 هزار مگاواتی برق 
روبه رو بودیم، این در شرایطی است که با احتساب 
۷0 هزار مگاوات تقاضا این امکان وجود داشت که 
در اوج مصرف 6 ساعت محدودیت برق در همه 

بخش ها اعمال شود. 
او در این باره ادامه داد:»این در حالی است 

که با مدیریت مناسب در کنار تأمین برق بخش 
خانگی و عدم خاموشی در تابستان 1401، برق 
مازاد برای تقویت و رشد ظرفیت تولید به بخش 

تولید کشور ارائه شد. 
محرابیان با بیان اینکه در تابستان سال گذشته 
رشد مصرف برق خانگی برابر صفر بود، گفت: »از 
15 خرداد تا نیمه شهریور 1401 در مقایسه با 
مدت مشابه سال گذشته ۳. 5 درصد با کاهش 
مصرف در بخش خانگی روبه رو شدیم، این در 
حالی است که از 2۹ اردیبهشت تا پایان شهریور 
سال 1400، بر اساس جدول یک تا سه نوبت، 

خاموشی اعمال می شد. 
وزیر نیرو از برنامه ریزی برای مدیریت مصرف 
در بخش های مختلف خبر داد و گفت: »در بخش 
اداری برنامه ها به صورت دقیق مشخص شده 
است، خوشبختانه هیأت دولت ساعت فعالیت 
اداری را در اسفند 1401 مصوب کرد و بر اساس 
آن از 15 خرداد تا 15 شهریور ساعت کار اداری از 
6 بامداد تا 1۳ خواهد بود، ضمن اینکه یک ساعت 
پیش از پایان ساعت کار اداری دستگاه های 

سرمایشی خاموش می شوند. 
او در ادامه به موضوع بند »ع« تبصره 8 اشاره 
کرد و گفت: »اجرای این برنامه به مثابه تخصیص 
منابع آب برای توسعه طرح های صنعتی کشور 
است؛ امروز صنایعی وجود دارند که به دلیل 
عدم ظرفیت منابع آبی امکان توسعه ندارند، اما 
اجرای این قانون می تواند تا 2 میلیارد متر مکعب 

به ظرفیت منابع آبی صنایع کشور اضافه کند. 

معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری استان کهگیلویه و بویراحمد 
گفت: نصب شیر سنگی در قبرستان های 
استان ممنوع است و به سنگ فروشی ها و 
سنگ تراشی ها اعلام می کنیم تا از هرگونه 
یا عرضه چنین  یا فروش  تراشی  پیکر 
پیکره هایی اجتناب کرده و سریعا نسبت 

به جمع آوری آن ها اقدام کنند. 
عیسی حسنی روز پنجشنبه در جمع 
خبرنگاران کهگیلویه و بویراحمد در یاسوج 
اظهار کرد: با تاکیدات امام جمعه یاسوج و 
نیز گزارش های واصله از دیدبانان پیشگیری 
و نهایتا رصد میدانی از سنگ قبر سازی ها 
و آرامستان های استان حکایت از بدعتی 
جدید در خصوص تشریفات تدفین و قبر 
و بارگاه سازی برای اموات در استان خاصه 
مرکز استان توسط سنگ تراشی ها دارد. 

او افزود: براساس واقعیات، مدتی است 
که پیکره شیر و حیوانات دیگر برای نصب 
بر روی قبور آماده سازی و تراشیده و در 
اختیار و مَنظر مردم قرار گرفته و متاسفانه 
عده ای هم بدون توجه به ریشه های موضوع 
و بدعت بودن و فاقد هرگونه مبنای دینی و 
شرعی و عرفی و حتی قانونی بودن مبادرت 
به صرف هزینه های گزاف و نصب بر قبور 

کرده اند. 
معاون اجتماعی و پیشگیری از وقوع جرم 
دادگستری استان کهگیلویه و بویراحمد 

تصریح کرد: از آنجا که این موضوع بر خلاف 
رویه فرهنگ و آداب رسوم استان و فاقد 
هرگونه مبنای شرعی و دینی بوده و جز 
ترویج خرافات و البته تحمیل هزینه های 
گزاف بر گُرده مردم به ویژه خانواده های فقیر 
و دارای یتیم، منفعتی نه برای خانواده ای، 
قبیله ای و حتی اموات ندارد و به عنوان 
بدعت در حال گسترش است، بنابراین باید 

سریعا جمع آوری و مدیریت شود. 
راستای  در  کرد:  تاکید  حسنی 
پیشگیری های فرهنگی و اجتماعی از وقوع 
جرم و جلوگیری از شیوع هرگونه بدعت و 
خرافات در جامعه حداکثر ظرف یک هفته، 
به سنگ فروشی ها و سنگ تراشی های 
شهرستان های استان اعلام می کنیم تا 
از هرگونه پیکر تراشی یا فروش یا عرضه 
چنین پیکره هایی امتناع و اجتناب کرده 
و سریعا نسبت به جمع آوری آن ها اقدام 

 . کنند
او تصریح کرد: پس از یک هفته به 
صورت میدانی، این موضوع بررسی و تک 
تک محل های عرضه مورد بازرسی قرار 
می گیرند و در صورت ملاحظه یا مشاهده 
و  به جمع آوری  نسبت  پیکره  هرگونه 
معدوم سازی آن ها اقدام و تشکیل پرونده 
قضائی برای مُتخلفین در دادستانی مرکز 
استان تشکیل خواهد شد و عواقب برعهده 

است.  متخلفین 

نصب شیر سنگی در قبرستان های 
کهگیلویه و بویراحمد ممنوع شد

  ساعت کار ادارات از ۱۵ خرداد تا
 ۱۵ شهریور اعلام شد؛ ۶ بامداد تا ۱۳

ماه صورتی 
در 6 آوریل برابر با 1۷ فروردین ماه، پدیده 
»ماه صورتی« در آسمان رخ داده. ماه صورتی 
اصطلاحی است که نخستین بار توسط بومیان 
آمریکایی برای توصیف ماه کامل آوریل به 
کار برده شد. به کار بردن واژه صورتی برای 
توصیف ماه کامل آوریل ریشه در رنگ صورتی 
گلِ فلوکس )phlox( در طبیعت آمریکا در 
فصل بهار دارد.  به گزارش استار واک، امشب، 
ماه با قدر 12. -4 به فاز کامل خود می رسد و 
 constellation( در صورت فلکی سنبله
Virgo( خواهد درخشید. در این لحظه، ماه 
دقیقا در زاویه 180 درجه مخالف خورشید 
خواهد بود. ماه کامل آوریل را »ماه صورتی« 

می نامند. 

پلنگ دنا تلف شد 
استان  محیط زیست  حفاظت  مدیرکل 
کهگیلویه و بویراحمد از تلف شدن یک قلاده 
پلنگ دیگر این بار در منطقه حفاظت شده دنا 

در این استان خبرداد. 
اسلام جاودان خرد در گفت وگوی رسانه ای 
با تشریح چگونگی تلف شدن این قلاده پلنگ 
جوان در منطقه حفاظت شده دنا در استان 
کهگیلویه و بویراحمد، اظهارداشت: عصر روز 
پنجشنبه هفدهم فروردین ماه، فردی به یگان 
حفاظت محیط زیست شهرستان خبر تلف 
شدن یک قلاده پلنگ جوان در تنگه ای به نام 
تنگ کلنجه در منطقه حفاظت شده دنا می دهد 
که با بررسی های لازم مشخص شد که متاسفانه 
این گزارش صحت دارد.  مدیرکل حفاظت 
محیط زیست استان کهگیلویه و بویراحمد با 
تاکید براینکه هیچ علامت یا علائمی دال بر 
شلیک گلوله یا زخمی شدن این قلاده پلنگ 
جوان در لاشه دیده نشده است، خاطرنشان 
کرد: تا کالبد شکافی لاشه نمی توان در خصوص 
علت دقیق مرگ اظهار نظری کرد اما علائمی 
از اسهال مُزمن در مدفوع لاشه دیده شده 
است. جاودان خرد از انتقال لاشه پلنگ جوان 
از منطقه حفاظت شده دنا به دامپزشکی هم 
خبرداد. به گزارش ایلنا، یک قلاده پلنگ جوان 
دیگر هم در یک ماه اخیر در منطقه حفاظت 
شده شهرستان گچساران در استان کهگیلویه و 

بویراحمد به دلیل هاری تلف شد. 

آمران به معروف باید در همه 
مراکز خرید مستقر شوند

 دادستان مرکز استان گلستان گفت: برای 
پلمب پاساژهایی که تذکرهای حجاب را جدی 

نگیرند، تردید نمی کنیم. 
محمود اسپانلو صبح پنجشنبه در گفت وگو با 
خبرنگاران اظهارکرد: ستاد امر به معروف و نهی 
از منکر استان، آمران به معروف را باید در همه 

پاساژها و مراکز خرید مستقر کند. 
دادستان مرکز استان گلستان افزود: اصناف 
هم باید یک نفر را در کنار آمران به معروف برای 
برخورد با بی حجاب ها در مراکز خرید مستقر 
کند و اگر نمی توانند برخورد کنند به ما گزارش 

دهند تا دستور پلمب صادر کنیم. 
او گفت: اگر از ضابطان قضائی گزارشی بیاید 
که در پاساژی بی حجابی هست و تذکر دادیم 
و عمل نکردند، برای پلمب آن مرکز خرید، به 

هیچ عنوان تردید نمی کنیم. 
اسپانلو، خطاب به آمران به معروف هم گفت: 
به عنوان دادستان تکلیف دارم از آمران به 
معروف و ناهیان از منکر حمایت کنم و در کنار 
آنها برای برخورد با پدیده بی حجابی ایستاده ایم. 
دادستان مرکز استان گلستان خطاب به مدیران 
هم گفت: اگر گزارش مستندی به دست ما 
برسد که مسئولی در حوزه حجاب، مسئولیتی 
داشته اما به وظیفه خود عمل نکرده باشد، قطعا 
برخورد می کنم.  اسپانلو ادامه داد: در موضوع 
حجاب حتی کارهای سلبی و برخورد قضائی 
هم ماهیت فرهنگی دارد.  او با تاکید بر مداومت 
و استمرار اقدامات در حوزه حجاب گفت: جبهه 
دشمن سال ها کار کرده تا به اینجا رسیده است 
و نباید انتظار داشته باشیم یکی دو روزه کار را 
جمع کنیم و نیاز به کار فرهنگی مستمر در کنار 

اقدامات سلبی دارد. 

بانک ها به بی حجاب ها خدمات 
ندهند

فارس از زبان استاندار همدان با بیان 
اینکه اقناع سازی و فرهنگ سازی در اولویت 
برنامه های قرارگاه عفاف و حجاب باشد، نوشت: 
فضای عمومی جامعه باید به نوعی باشد که عدم 

رعایت حجاب و عفاف قبح شمرده شود. 
علیرضا قاسمی فرزاد در جلسه قرارگاه 
عفاف و حجاب استان با بیان اینکه از ظرفیت 
سازمان های مردم نهاد در راستای مقابله با 
کشف حجاب و بی حجابی استفاده شود اظهار 
کرد: از ارائه خدمات به کسانی که حجاب و 
عفاف اسلامی را رعایت نمی کنند خودداری 
شود. او با اشاره به اینکه دستگاه های فرهنگی 
استان همه امکانات و ظرفیت خود را در راستای 
ترویج عفاف و حجاب اسلامی به کار گیرند 
افزود: اقناع سازی و فرهنگ سازی در اولویت 

برنامه های قرارگاه عفاف و حجاب باشد. 
استاندار همدان خاطرنشان کرد: پلیس 
اماکن در یک تعامل مشخص با اصناف همدان 
و شهرستان ها، پیگیر موضوع حجاب و عفاف 
باشند همچنین افرادی که به امکان عمومی 
برای خرید و فروش ورود می کنند باید حتما 

حجاب اسلامی را رعایت کنند. 


